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Stadsfullmäktige § 11 20.03.2023 
 

Konstituering av sammanträdet 
  
STF 20.03.2023 § 11    
 
      

 
Fullmäktiges sammanträde är beslutfört när minst två tredjedelar av ledamöterna 
är närvarande. 
 

Stadsstyrelsen: 
 
Ordföranden konstaterar vilka som är närvarande samt att sammanträdet är 
lagligen sammankallat och beslutfört. 
 
Fullmäktige väljer två protokolljusterare. 
 

Beslut: 
Ordförande konstaterade de närvarande samt att sammanträdet var lagligt 
sammankallat och beslutfört. 
 
Fullmäktige valde ledamot Virva Wahlstedt och ledamot Lotta Vaenerberg till 
protokolljusterare. 
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Stadsfullmäktige § 12 20.03.2023 
 

Allmänna förvaltningens anhållan om tilläggsanslag 
  
STF 20.03.2023 § 12    
 
89/02.02.00.01/2023    

 
Mer information:  
stadsdirektör Christoffer Masar, tfn 050 411 0163 
tf. förvaltningsdirektör Lilian Andergård-Stenstrand, tfn 050 411 0202 
fornamn.efternamn@grankulla.fi 
 
Efter färdigställandet av budgeten har det kommit fram att allmänna 
förvaltningen har behov av ett tilläggsanslag. Social- och hälsovårdsreformen 
orsakar fortfarande rikligt med extra arbete för stadens allmänna förvaltning som 
lidit av betydande resursbrister sedan senare hälften av förra året. Samtidigt har 
det världspolitiska läget ändrat verksamhetsmönstret och därför är det 
nödvändigt att kartlägga helhetssituationen inom allmänna förvaltningen med 
beaktande av den helhetsmässiga säkerheten. 
 
Förutom för utveckling av allmänna förvaltningen finns det behov av 
tilläggsanslag för anskaffning av leasingapparatur och modernisering av 
infrastrukturen. Eftersom resurserna är knappa torde vi vara tvungna att tillgripa 
köpta tjänster. 
 

Stadsstyrelsen: 
 
Fullmäktige beviljar allmänna förvaltningen ett tilläggsanslag på 600 000 euro. 
 

Beslut: 
Beslutsförslaget godkändes. 
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Stadsfullmäktige § 13 20.03.2023 
 

Behov av anskaffningar för fastigheternas skyddsrum, förslag om tilläggsanslag 
  
STF 20.03.2023 § 13    
 
89/02.02.00.01/2023    

 
Mer information: 
byggchef Tomi Salminen, tfn 050 411 5905 
fornamn.efternamn@grankulla.fi 
 
Samhällstekniken ansvarar för skyddsrummen i stadens egna fastigheter och för 
utrustningen i dem. I driftsekonomin för samhällsteknikens förvaltning har årligen 
ett anslag reserverats på 50 000 euro för anskaffningar som hör samman med 
beredskap och befolkningsskydd. Med anslaget har samhällstekniken bland annat 
skaffat utrustning som ansluter till reservkraft, virve-nätet och skyddsrummen. 
Anslaget täcker den årliga uppgraderingen av utrustningen, men inte betydande 
eller mer omfattande förbättringar eller anskaffningar. 
 
I bollhallen som fungerar som skyddsrum är snart moderniseringsprojektet klart 
och därmed ökar platserna i skyddsrummet från 1 500 till 3 430 platser. 
Anskaffningen av utrustning har inte ingått i investeringsprojektet utan avsikten 
var att skaffa utrustningen inom ramarna för anslaget på 50 000 euro inom 
förloppet av flera år. Eftersom säkerhetssituationen har ändrats har det varit 
befogat att tidigarelägga anskaffningen av utrustning. För ändamålet att skaffa 
utrustning beviljade stadsförvaltningen ett tilläggsanslag på 250 000 euro i 
samhällsteknikens driftsekonomi (STF 20.6.2022). 
 
Kriget i Ukraina har ökat efterfrågan på utrustning som ansluter till 
befolkningsskyddet och leveranstiderna är långa. Samhällstekniken lyckades 
införskaffa en stor del av utrustningen på 2022 års sida, men en del av 
anskaffningen måste skjutas på till år 2023. Av tilläggsanslaget finns ännu 62 985 
euro kvar och samhällstekniken föreslår att den summan överförs till att slutföra 
anskaffningen av utrustning. 
 

Stadsstyrelsen: 
 
Fullmäktige beslutar att bevilja ett tilläggsanslag på 62 985 euro i 
samhällsteknikens driftsekonomidel år 2023 för nödvändig anskaffning av 
utrustning som ansluter till befolkningsskyddet. 
 

Beslut: 
Beslutsförslaget godkändes. 



 
GRANKULLA STAD 
Stadsfullmäktige 

PROTOKOLL 3/2023 7 

 
Stadsfullmäktige § 14 20.03.2023 
 

Svar på fullmäktigemotion: Ordnande av klubbverksamhet för barn som har fyllt 2 år 
  
STF 20.03.2023 § 14    
 
133/00.02.10.00/2022    

 
Mer information: 
chefen för småbarnspedagogik Annika Hiitola, tfn 050 341 6269 
stadsjurist Lena Filipsson-Korento, tfn 050 354 0121 
fornamn.efternamn@grankulla.fi 
 
Ledamot Satu Mollgren och sju (7) andra ledamöter har under sammanträdet 
14.2.2022 lämnat in en fullmäktigemotion där de föreslår att staden ska erbjuda 
klubbverksamhet för barn som har fyllt 2 år. Motionen delas ut som 
bakgrundsmaterial. 
 
Före det här har utskotten för undervisning och småbarnspedagogik samt 
stadsstyrelsen behandlat ärenden med samma tema. 
 
SOVV 9.12.2020 § 94 
https://kauniainense.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id
=20203028-4 
SOVV 28.10.2021 § 76 
https://kauniainen10se.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&i
d=2021156-7 
 
SUUS 15.12.2020 § 83 
https://kauniainense.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id
=20203030-5 
SUUS 4.11.2021 § 68 
https://kauniainen10se.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&i
d=2021157-6 
 
Stadsstyrelsen 17.1.2022 § 7 
https://kauniainen10se.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&i
d=2022178-7 
 
Fullmäktigemotionen som nu behandlas var uppe till behandling i finska utskottet 
för undervisning och småbarnspedagogik 9.6.2022 § 34 som då remitterade 
ärendet till ytterligare beredning med följande anvisningar:  
- I beredningen ska familjernas intresse för klubbverksamheten beaktas på 

basis av enkäten som gjordes år 2020. 
- I föredragningstexten ska kostnadskalkylerna beaktas och finnas med. 
- I ärendet ska åskådningsmässig jämlikhet beaktas. 
https://kauniainen10se.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&i
d=2022235-9 
 
Under den nya beredningen konstaterades att det är befogat att genomföra 
enkäten på nytt eftersom enkäten år 2020 och resultaten från den delvis redan 
var föråldrade. De mest centrala förändringarna i verksamhetsmiljön är de 

https://kauniainense.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=20203028-4
https://kauniainense.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=20203028-4
https://kauniainen10se.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=2021156-7
https://kauniainen10se.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=2021156-7
https://kauniainense.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=20203030-5
https://kauniainense.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=20203030-5
https://kauniainen10se.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=2021157-6
https://kauniainen10se.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=2021157-6
https://kauniainen10se.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=2022178-7
https://kauniainen10se.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=2022178-7
https://kauniainen10se.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=2022235-9
https://kauniainen10se.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=2022235-9
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Stadsfullmäktige § 14 20.03.2023 
 

samhälleliga ändringar som coronapandemin orsakat. Nämnvärda exempel på 
det här är att distansjobb blivit vanligare och att en stor mängd barn fötts i 
Grankulla år 2021. En annan beaktansvärd aspekt är att det privata daghemmet 
Ankkalampi år 2022 flyttade ut från byggnaden som daghemmet delade med den 
öppna familjeverksamheten. Då blev lokalen ledig och kunde på ett naturligt sätt 
användas för klubbverksamhet. 
 
Staden genomförde enkäten på nytt i november 2022 och det var möjligt att 
delta under tiden 2–20.11.2022. Alla vårdnadshavare till barn under fyra år i 
Grankulla ombads att svara på enkäten. Vi fick totalt in 40 svar. Sammanlagt är 
femtio (50) barn förknippade med enkäten. Mängden barn i åldersklasserna som 
var föremål för enkäten är sammanlagt 343, med fördelningen 64 barn 
födda 2022, 102 barn födda 2021, 84 barn födda 2020 och 93 barn födda 2019. 
Svarsprocenten var således 12 %, eller om man beaktar alla barn drygt 15 %. 
 
Av dem som svarade på enkäten anmälde 15 % alltså sammanlagt sex (6) familjer 
att de förbinder sig vid klubbverksamheten om staden ordnar sådan. Antalet barn 
inom klubbverksamheten skulle då vara 8, fördelade så att två (2) barn är födda 
2019, noll (0) barn är födda 2020, fem (5) barn är födda 2021 och ett (1) barn är 
fött 2022. 
 
Av dem som svarade på enkäten sade 32,5 %, alltså sammanlagt tretton (13) 
stycken, att de kunde överväga att delta i klubbverksamheten om staden ordnar 
sådan. Åldersfördelningen bland barnen som övervägde att delta i 
klubbverksamheten är följande: två (2) barn födda 2019, fyra (4) barn födda 
2020, sju (7) barn födda 2021 och två (2) barn födda 2022. Sammanlagt finns det 
alltså femton (15) barn som överväger att delta i klubbverksamheten. 
 
Av dem som svarade på enkäten meddelade 42,5 %, alltså sammanlagt sjutton 
(17) vårdnadshavare att deras barn inte skulle delta i klubbverksamhet, även om 
staden ordnade sådan. Åldersfördelningen bland de barn som inte skulle delta i 
klubbverksamheten är följande: fem (5) barn födda 2019, fem (5) barn födda 
2020, åtta (8) barn födda 2021 och fyra (4) barn födda 2022. Totalt tackar alltså 
tjugotvå (22) barn nej till klubbverksamhet. 
 
Sammanlagt 5 % alltså två (2) av dem som svarade kunde inte ta ställning till 
frågan. I den här svarskategorin var barnen födda 2021 och 2022. 
 
2,5 % alltså en (1) av dem som svarade på enkäten meddelade att barnet börjar i 
församlingens klubb. Barnets födelseår var 2022. 
 
Bakgrundsmaterial: resultaten av klubbenkäten. 
 
Sammanlagt meddelade tolv (12) barns vårdnadshavare som hade barn i den 
kommunala eller privata småbarnspedagogiken att de överväger att delta eller 
skulle delta i klubbverksamhet om sådan erbjöds. Av dessa tolv barn deltog tre 
(3) i privat småbarnspedagogik och nio (9) i kommunal småbarnspedagogik. Av de 
barn som deltar i kommunal eller privat småbarnspedagogik övervägde två (2) att 
delta i klubbverksamhet och två skulle förbinda sig till att delta i 
klubbverksamheten om staden ordnade sådan. 
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Stadsfullmäktige § 14 20.03.2023 
 

 
Den svåra personalsituationen inom småbarnspedagogiken och svårigheterna 
med att få personal har lett till att andra kommuner i huvudstadsregionen har 
minskat på klubbverksamheten och övrig öppen verksamhet under åren 2021–
2022. Å andra sidan är det av olika subjektiva orsaker svårt att slå samman 
deltidsanställda inom Grankulla stads småbarnspedagogik så att personalstyrkan 
skulle vara optimal i daghemmen. Då skulle dessa personer kunna placeras i 
klubbverksamheten, vilket skulle underlätta situationen i enheterna för 
småbarnspedagogik om de fick heltidsanställda vikarier. 
 
Den totala årliga kostnaden för klubbverksamheten skulle enligt den nya 
utredningen vara 50 000 euro. 
 
I Grankulla har församlingarnas klubbverksamhet vuxit i popularitet och 
församlingens möjligheter att ta emot nya barn i klubben under till exempel 
innevarande verksamhetsår har varit mer begränsade än under den tidigare 
utredningen. Församlingarnas verksamhet lämpar sig heller inte för alla eftersom 
verksamheten är åskådningsbunden. 
 
Situationen inom småbarnspedagogiken i Grankulla är stram men situationen 
kommer att lätta sommaren 2023 då det nya daghemmet Tammikumpu inleder 
sin verksamhet. Av den stora åldersklassen som föddes 2021 (i befolkningen finns 
det 17.11.2022 101 barn som är födda år 2021) deltar ungefär hälften (52) i 
kommunal småbarnspedagogik eller i privat småbarnspedagogik med stöd av en 
servicesedel i november 2022 och 12 barn har beviljats en plats inom 
småbarnspedagogiken från och med januari 2023. 
 
Ett särdrag i den finska familjepolitiken är att å ena sidan uppmuntra till att ha 
barnen hemma länge och å andra sidan att erbjuda familjer relativt billig 
småbarnspedagogik som den offentliga sektorn ordnar eller subventionerar. Med 
dessa stödformer har staten försökt ge föräldrarna till barn under tre år en 
möjlighet att välja mellan att förvärvsarbeta och att sköta barnet hemma på 
heltid. Trots den här valmöjligheten har deltagandet i småbarnspedagogiken varit 
högt i Grankulla, och det fortsätter att stiga. 
 
Om vi verkligen vill öka valmöjligheterna för familjer när det gäller olika 
vårdformer är det motiverat att granska klubbverksamheten och hur 
klubbverksamheten potentiellt ökar familjernas valmöjligheter. Föremålet för 
granskning kan också tänkas vara ökad social välfärd hos barnet i form av 
kamratgruppsverksamhet och ökade möjligheter för den vårdnadshavare som är 
hemma att förbättra den ekonomiska situationen i familjen genom 
förvärvsarbete då vårdformerna blir mer mångsidiga. Å ena sidan är det på sin 
plats att fundera på att klubbverksamheten möjliggör subjektiv välfärd för barnet 
och å andra sidan samtidigt potentiellt ökar välfärden för den vårdnadshavare 
som är hemma, då barnet regelbundet vistas utanför hemmet. 
 
Eftersom staden i budgeten 2023 inte har reserverat medel för ordnande av 
klubbverksamhet presenterades för utskottet vissa principer när det gäller 
barnens ålder, verksamhetsperioden, gruppstorleken, verksamhetstiden och 
deltagaravgiften ifall staden vill inleda klubbverksamheten. Principerna är 
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Stadsfullmäktige § 14 20.03.2023 
 

presenterade mer i detalj i utskottens föredragningstexter. Dessutom 
konstaterades att staden behöver inrätta 1 befattning för en lärare i 
småbarnspedagogik och 1 befattning för en barnskötare i småbarnspedagogik 
och att servicehandledaren inom småbarnspedagogik ska fungera som närmaste 
chef för de anställda inom klubbverksamheten. 
 
Finska utskottet för undervisning och småbarnspedagogik behandlade inledandet 
av klubbverksamhet 8.12.2022 § 73 
https://kauniainen10se.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&i
d=2022309-7 
och svenska utskottet för undervisning och småbarnspedagogik 18.1.2023 § 5 
https://kauniainen10se.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&i
d=2023318-5. 
Utskotten fattade olikartade beslut i ärendet. 
 
Enligt beslutet som finska utskottet för undervisning och småbarnspedagogik 
fattade ska klubbverksamheten inledas som ett pilotprojekt 1.8.2023–31.5.2025, 
alltså under två verksamhetsår under följande villkor: 
 
1. Vi erbjuder klubbverksamhet för barn över 2 år men under 4 år. Ett barn som 

fyller 4 år får fortsätta i klubben till slutet av den höst- eller vårterminen. 
2. Klubben följer förskolans verksamhetsperiod. 
3. Antalet deltagare ska vara minst 6 barn för att klubbverksamheten ska kunna 

starta och fortsätta. 
4. Verksamhetstiden är 2–3 timmar om dagen, 1–3 dagar i veckan. 
5. Deltagaravgiften är 50 euro/mån. och den tas ut via systemet för 

klientavgifter inom småbarnspedagogiken. 
6. Ett barn som har en plats i den kommunala småbarnspedagogiken eller ett 

barn vars vårdnadshavare får stöd för privat vård för barnet ifråga eller ett 
barn som har beviljats en servicesedel för samma tid kan inte delta i 
klubbverksamheten. 

7. För klubbverksamheten inrättar staden 1 befattning för en lärare i 
småbarnspedagogik och 1 befattning för en barnskötare i 
småbarnspedagogik. 

8. Servicehandledaren inom småbarnspedagogik är närmaste chef till de 
anställda inom klubbverksamheten. 

 
Dessutom föreslog finska utskottet för undervisning och småbarnspedagogik för 
stadsstyrelsen att staden inrättar följande befattningar för klubbverksamheten: 
- 1 lärare i småbarnspedagogik från och med 1.8.2023 
- 1 barnskötare inom småbarnspedagogik från och med 1.8.2023 
 
Svenska utskottet för undervisning och småbarnspedagogik behöll sin tidigare 
ståndpunkt i ärendet det vill säga att klubbverksamheten inte ska starta.  
 
Vi konstaterar för övrigt att det inte ingår i behandlingen av en fullmäktigemotion 
att fatta slutgiltiga överklagbara beslut i huvudärendet, utan behandlingen av 
fullmäktigemotionen och den egentliga behandlingen av huvudärendet är 
separata processer. Därför för vi fram detta som två separata ärenden till 
stadsstyrelsen, här som svar på fullmäktigemotionen och separat som ett ärende 

https://kauniainen10se.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=2022309-7
https://kauniainen10se.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=2022309-7
https://kauniainen10se.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=2023318-5
https://kauniainen10se.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=2023318-5
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om att inrätta nya befattningar. Stadsstyrelsen fattar de egentliga besluten om 
att ordna klubbverksamhet i samband med det andra ärendet. 
 

Stadsstyrelsen: 
 
Fullmäktige antecknar för kännedom ovanstående som svar på 
fullmäktigemotionen om att ordna klubbverksamhet för barn som har fyllt 2 år 
och konstaterar att motionen är slutbehandlad. 
 

Beslut: 
Beslutsförslaget godkändes. 
 

Bakgrundsmaterial: 
Fullmäktigemotion 
Resultaten från klubbenkäten 2022 
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Obehandlade fullmäktigemotioner från år 2022 
  
STF 20.03.2023 § 15    
 
672/00.02.10.00/2022    

 
Mer information: 
tf. förvaltningsdirektör Lilian Andergård-Stenstrand, tfn 050 411 0202 
fornamn.efternamn@grankulla.fi 
 
Enligt 103 § i stadens förvaltningsstadga har fullmäktigegrupperna och 
fullmäktigeledamöterna rätt att väcka skriftliga motioner om kommunens 
verksamhet och förvaltning. Motionen tas inte genast upp till behandling utan 
lämnas för beredning. Stadsstyrelsen ska årligen före utgången av mars månad 
lägga fram en förteckning för fullmäktige över de motioner som fullmäktige inte 
behandlat slutligt före utgången av föregående år. Samtidigt ska styrelsen 
meddela vilka åtgärder som vidtagits med anledning av motionerna. Fullmäktige 
kan konstatera vilka motioner som är slutbehandlade. 
 
År 2022 lämnades sammanlagt fem fullmäktigemotioner. Av motionerna har 
fullmäktige konstaterat att tre motioner är slutbehandlade, liksom fyra äldre 
motioner. Motionerna är följande (listade enligt behandlingsdatum): 
 
- Ledamot Mikko J. Salminens m.fl. motion 20.9.2021 om installation av 

belysning mellan Mossakrogsvägen och motionsslingan (STF 25.4.2022 § 21). 
 

- Ledamot Risto Palojokis m.fl. motion 20.12.2021 om att Magistervägen görs 
till byväg på prov (STF 14.11.2022 § 59). 
 

- Ledamot Risto Palojokis m.fl. motion 20.12.2021 om att skaffa en 
glascontainer eller motsvarande till torgområdet för snabbmatsbilarnas 
kunder (STF 19.12.2022 § 72). 
 

- Ledamot Löfstedt-Söderholms m.fl. motion 20.12.2021 om att beakta det 
ökande behovet av seniorbostäder vid beredningen av detaljplaner (STF 
13.2.2023 § 6). 
 

- Ledamot Bo-Christer Björks m.fl. motion 20.6.2022 om att staden låter göra 
ett stresstest för att utreda investeringsförmågan under kommande år (STF 
13.2.2023 § 7). 
 

- Ledamot Taisto Miettinens m.fl. motion 19.9.2022 om att utse en kommitté 
för mandatfördelning av de förtroendevalda (STF 13.2.2023 § 8) 
 

- Ledamot Tapani Ala-Reinikkas m.fl. motion 14.11.2022 om att 
fullmäktigesalen i stadshuset skulle kunna användas gratis av lokala 
föreningar, organisationer och motsvarande aktörer (STF 13.2.2023 § 9). 
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Nedan redogörs för de fullmäktigemotioner som fortfarande är under beredning 
eller som inte separat konstaterats slutbehandlade. Motionerna delas ut som 
bakgrundsmaterial till föredragningslistan. 
 
1. Ledamöterna Juha Pesonen och Tapani Ala-Reinikkas m.fl. motion 16.9.2019 

om en helhetsplan för bostäderna och tomten vid Jarl Hemmers gränd 1 
 
Bakgrundsutredningar har gjorts om ärendet och bostadsbolagets 
representanter har kontaktats. 
 
Staden har arrenderat ut tomten för boende till Kiinteistö Oy Jarl 
Hemmerinkuja fram till 2047. Bostadsbolaget har sedermera fusionerats med 
Oy Granilla Ab, ett aktiebolag som helt ägs av staden och som förvaltar 
stadens hyresbostäder. 
 
Radhusen på tomten har byggts med statligt stöd för hyresbruk 
(hyresbostäder med ARA-stöd). Det finns lagstadgade begränsningar för bruk 
och överlåtelse av husen och bostäderna som är i kraft fram till 18.10.2033. 
 
Staden har kommit överens med Granilla om beställning av kalkyler som 
ansluter till byggnadernas underhåll och reparationsplaner, så att bolagets 
tillstånd ska kunna bedömas inför vidare beredning. 
 
Dessutom bör noteras att stadens strategi, som trädde i kraft i början av 
2023, innehåller målet ”Utveckling av bostadsbeståndet” under temat ”En 
trygg, grönskande och fotgängarvänlig stad”. En av målets åtgärder är 
”Helhetsbilden för stadens hyresbostäder utreds och en långtidsplan för 
beståndet av hyresbostäder (till år 2040) utarbetas”. Beredningen i fråga ska 
inledas under början av året med hjälp av konsulttjänster. Stadsstyrelsen 
förde en remissdebatt om ärendet 6.2.2023. 
 

2. Ledamot Tapani Jääskeläinens m.fl. motion 24.2.2020 om renovering av 
radhusen vid Jarl Hemmers gränd som staden äger 
 
Bakgrundsutredningar har gjorts om ärendet och bostadsbolagets 
representanter har kontaktats. 
 
Staden har arrenderat ut tomten för boende till Kiinteistö Oy Jarl 
Hemmerinkuja fram till 2047. Bostadsbolaget har sedermera fusionerats med 
Oy Granilla Ab, ett aktiebolag som helt ägs av staden och som förvaltar 
stadens hyresbostäder. 
 
Radhusen på tomten har byggts med statligt stöd för hyresbruk 
(hyresbostäder med ARA-stöd). Det finns lagstadgade begränsningar för bruk 
och överlåtelse av husen och bostäderna som är i kraft fram till 18.10.2033. 
 
Staden har kommit överens med Granilla om beställning av kalkyler som 
ansluter till byggnadernas underhåll och reparationsplaner, så att bolagets 
tillstånd ska kunna bedömas inför vidare beredning. 
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Det är dock uppenbart att reparationsåtgärderna i bostadsbolagets hus- och 
konstruktionstekniska system är så omfattande och sådana att det inte är 
möjligt att reparera en bostad i taget såsom det presenteras i motionen. 
 

3. Ledamot Virva Wahlstedts m.fl. motion 1.2.2021 om hur Kasaberget kunde 
nyttjas bättre om vintrarna 
 
Idrottstjänsterna och underhållsenheten har besökt besiktningsområdet och 
beslutat om följande åtgärder för att öka säkerheten i området och 
tillgängligheten till vindskyddet: 
 
En separat gångväg som leder till vindskyddet byggs intill spåret som börjar 
från Kasabergsvägen. Staden röjer grenar och fäller små träd från gångvägen 
under denna vinter. Gångvägen korsar en liten åfåra nära 
begravningsplatsen, så en bro kommer att byggas på detta läge. Bron byggs 
fram till sommaren, innan nästa skidsäsong börjar. 
 
Fler "Gå inte på spåret"-skyltar placeras vid gångvägen och samtidigt läggs 
skyltar till som vägleder fotgängare till vindskyddet. Skyltarna och 
informationsmärkena har redan beställts och installeras då gångvägen och 
bron är klara. 
 
Att lägga till skidåkning i fristil skulle innebära en breddning av banan med 
cirka tre meter och därmed fällning av en ansenlig mängd träd över en 
sträcka av cirka 2,5 km. Trots förbuden kommer fotgängare inte helt att sluta 
gå på spåret och ett spår för skidåkning i fristil tar större skada av det. 
Breddning av banan rekommenderas inte i denna skala. 
 

4. Ledamot Tapani Jääskeläinens m.fl. motion 1.2.2021 om planläggning av 
tomt 11 i kvarter 49 i 4:e stadsdelen, Brandkårsvägen 9 
 
Motionen handlar om utbyggnadsbehovet vid det finska lågstadiet och dess 
läge.  
 
Tomtägaren (Grankulla FBK) har gjort ett planförslag för att möjliggöra 
byggandet av flervåningshus. Planförslaget har lagts fram under sommaren 
2020. 
 
Utbyggnaden av lågstadiet till tomten på Brandkårsvägen har behandlats som 
ett alternativ (D) i behovsutredningen för det finska lågstadiet (SOVV 
19.5.2021 § 33) och i den uppdaterade behovsutredningen (SOVV 28.10.2021 
§ 80). 
 
I behovsutredningen konstateras att motionen inte möter användarnas 
behov för ett tryggt och enhetligt lågstadium om skolbyggnaden är utspridd 
på flera verksamhetsplatser. 
 
Stadsstyrelsen godkände behovsutredningen vid sitt sammanträde 8.11.2021 
(§ 241) . Stadsstyrelsen begärde i sitt beslut en tilläggsutredning av två 
alternativ i behovsutredningen (C: rivning och utbyggnad av D-flygeln på den 
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nuvarande tomten / E: en ny skolbyggnad på en annan tomt), vilket 
behandlades i finska utskottet för undervisning och småbarnspedagogik 
(SOVV 18.8.2022 § 44). 
 
Tomten på Brandkårsvägen 9 bedöms därför inte vara ett beaktansvärt 
alternativ för utbyggnaden av lågstadiet. 
 
Förvaltningsorganen för en gemensam diskussion om skolinvesteringen i 
samband med behandlingen av den pedagogiska planen under våren 2023. I 
diskussionen granskas och jämförs lösningsalternativ innan ärendet förs till 
beslutsfattande. 
 
Därefter förbereds och förs grundläggande information (bl.a. läge, 
omfattning) om genomförandeprojektet för det finska lågstadiet till 
beslutsfattande. 
 

5. Ledamot Patrick Nystens m.fl. motion 1.2.2021 om att bygga en konstisbana 
 
Enligt stadsstyrelsens beslut 8.11.2021 § 241 ska först en utredning göras och 
ett slutgiltigt beslut fattas om läget för det finskspråkiga lågstadiet. 
 

6. Ledamot Fredrik Waselius och ledamot Bo-Christer Björks m.fl. motion 
17.5.2021 om en 100 euros motions- och fritidssedel för barn och ungdomar 
 
Grankulla stads idrottstjänster utvecklar ett bidragssystem för idrottssällskap. 
Avsikten är att utreda hur staden redan stöder och hur den kommer att 
stödja föreningsverksamheten för barn och ungdomar i framtiden till 
exempel med verksamhets- och projektbidrag samt genom subventionering 
av hyror. Utredningen blir klar under år 2023. 
 
Granimodellen erbjuder barn och ungdomar i årskurserna 1–9 i Grankulla 
avgiftsfria fritidssysselsättningar. Granimodellen inleddes 2021. 
Granimodellen erbjuder sådana hobbyer som barn och ungdomar önskar. 
 
I allmänhet ordnar staden hobbyverksamheten i skolorna eller i deras 
omedelbara närhet. Varje skola har ett skräddarsytt klubbutbud. 
 
Under läsåret 2021–2022 ordnades 51 klubbar som hade sammanlagt 356 
deltagare. Granimodellens klubbar var den enda hobbyn för cirka 40 procent 
av deltagarna. 
 
Grankulla stads bildning anser att en utvidgning av Granimodellens 
verksamhet till att omfatta studerande på andra stadiet skulle vara en 
önskvärd utvecklingsriktning. 
 
Bildningen anser inte att en motions- och fritidssedel skulle tillföra mervärde i 
detta skede, utan istället att Granimodellen bör utvecklas vidare. 
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7. Ledamot Satu Mollgrens m.fl. motion 14.2.2022 om ordnande av 
klubbverksamhet för barn som har fyllt 2 år 
 
Ärendet föredras som ett skilt ärende på föredragningslistan. 
 

8. Ledamot Risto Palojokis m.fl. motion 10.10.2022 om köpet av fastigheten 
med beteckningen 235-1-25-1 av Oy Teboil Ab 
 
På den tomt som avses i motionen på Grankullavägen 1 finns en 
servicestationsbyggnad. Enligt byggnads- och lägenhetsregistret är 
byggnadens areal 621 m² vy. Tomten har anvisats i den gällande detaljplanen 
Ak 67 (fastställd 26.1.1974) med planbeteckningen AM1 / Kvartersområde för 
servicestationer för motorfordon. Byggrätten på tomten är 600 m² vy. Det 
finns anledning att misstänka att tomtens markområde är förorenat på grund 
av verksamheten. Verksamheten startade på 1950-talet och den nuvarande 
stationen har funnits på tomten sedan 1988. Tomtens areal är 3 103 m². 
 
I motionen föreslås att staden utreder anskaffning av tomten till stadens ägo. 
Motionen motiveras med att den tomma servicestationen förfaller på 
paradplatsen längs infartsleden, vilket är besvärande på grund av världsläget 
och otrevligt med tanke på stadsbilden. Dessutom konstateras i motionen att 
det med tanke på den närmaste framtiden finns tillräckligt många 
bränsletankningsplatser i stadens omedelbara närhet och på längre sikt 
kommer elektrifieringen av bilbeståndet att medföra en naturlig reducering 
av servicestationerna. 
 
Servicestationen som ligger på tomten har haft begränsad verksamhet sedan 
våren 2022. Servicestationens butik och bilservice är stängda men 
automatstationen är i drift. Servicestationens gårdsområde och byggnaderna 
har hållits i skick. Nu finns det en reklambanderoll på servicestationens gård, 
som meddelar att servicestationen snart öppnar. 
 
Tomten ingår inte i stadens strategi, utvecklingsplan eller i 
markanvändningens andra planer och det finns ingen anslagsreservering för 
en eventuell anskaffning av tomten. Dessutom är den sannolika föroreningen 
av markområdet och de därav följande ramarna för utveckling av tomten 
faktorer som ska beaktas vid en eventuell förändring av tomtens 
användningsändamål. Tomten ägs av en aktör som det är förbjudet att ingå 
ett upphandlingsavtal med inom ramen för EU:s upphandlingsdirektiv. I 
denna situation kan det inte heller anses vara ändamålsenligt att göra en 
fastighetsaffär med aktören. 
 
Staden har vid behov till sitt förfogande medel enligt markanvändnings- och 
bygglagen (uppmaning, vite och hot om tvångsutförande som 
förvaltningstvång) om tomtägaren inte underhåller tomten med byggnader 
enligt markanvändnings- och bygglagen i sådant skick att den hela tiden 
uppfyller de sanitära kraven, kraven på säkerhet och användbarhet och inte 
medför miljöolägenheter eller förfular omgivningen. För närvarande är 
tomten med byggnaderna i sådant skick att det inte finns förutsättningar för 
att använda medlen enligt markanvändnings- och bygglagen. 
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Stadsstyrelsen: 

 
Fullmäktige antecknar redogörelserna och åtgärderna med anledning av 
fullmäktigemotionerna samt det nuvarande beredningsskedet för kännedom och 
konstaterar att fullmäktigemotionerna nr 2, 3, 4, 6, och 8 är slutbehandlade. 
 

Beslut: 
Beslutsförslaget godkändes. 
 

Bakgrundsmaterial: 
De obehandlade fullmäktigemotionerna 
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Överföring av oanvända investeringsanslag från 2022 som tilläggsanslag för 2023 
  
STF 20.03.2023 § 16    
 
89/02.02.00.01/2023    

 
Mer information: 
ekonomidirektör Mikael Boström, tfn 050 377 1228 
redovisningsplanerare Pauliina Aurala, tfn 050 411 1428 
fornamn.efternamn@grankulla.fi 
 
Om ett investeringsprojekt blir fördröjt och sträcker sig över årsskiftet kan man 
fortsätta att genomföra projektet under förutsättning att utgifterna för projektet 
hålls inom föregående års anslagsram. Utskotten kan anhålla om att få överföra 
det oanvända anslaget till följande räkenskapsperiod genom samma förfarande 
som gäller för tilläggsanslag. 
 
År 2022 uppgick de oanvända investeringsanslagen enligt den ändrade budgeten 
till cirka 5,8 miljoner euro. Av detta belopp föreslår vi nu en överföring på 
931 619 euro. 
 
Utskotten har lämnat in följande förslag om tilläggsanslag: 
 
Husbyggnadsprojekt sammanlagt  482 500 euro 
Offentliga anläggningstillgångar sammanlagt  40 000 euro 
Lös egendom (samhällsteknik)  130 000 euro 
Lös egendom (övriga sektorer)  279 119 euro 
totalt   931 619 euro 
 
Förslag till anslag som ska överföras med motiveringar finns i bilagan. 
 
I och med överföringen av anslagen stiger investeringsutgifterna för 2023 med 
931 619 euro och uppgår till sammanlagt 19,0 miljoner euro. 
 

Stadsstyrelsen: 
 
Fullmäktige beslutar att 931 619 euro av de investeringsanslag som blev 
oanvända år 2022 överförs till investeringsdelen i budgeten för 2023, enligt 
bilagan. 
 

Beslut: 
Beslutsförslaget godkändes. 
 

Bilagor: 
Förslagen om anslag som ska överföras 
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Överskridningar och underskridningar av driftsekonomidelens bindande verksamhetsbidrag 2022 
  
STF 20.03.2023 § 17    
 
99/02.06.01.00/2023    

 
Mer information: 
ekonomidirektör Mikael Boström, tfn 050 377 1228 
redovisningsplanerare Pauliina Aurala, tfn 050 411 1428 
fornamn.efternamn@grankulla.fi 
 
Anslagen och de kalkylerade inkomsterna för resultatområdena som uppges i 
driftsekonomidelen är bindande gentemot fullmäktige i nettobelopp, i form av 
verksamhetsbidrag. I investeringsdelen är projektens beräknade inkomster och 
anslag bindande gentemot fullmäktige. Det är inte tillåtet att överskrida de 
bindande verksamhetsbidragen i driftsekonomidelen eller de beräknade 
inkomsterna och anslagen i investeringsdelen. 
 
Enligt anvisningarna för hur budgeten ska verkställas ska stadens 
resultatområden i god tid innan verksamhetsbidraget överskrids vidta åtgärder så 
att anslaget som finns kvar eller de beräknade inkomsterna kan anpassas till 
verksamhetens behov. Om man trots åtgärderna ändå blir tvungen att föreslå en 
ändring av verksamhetsbidraget, dvs. anhålla om höjning av de beräknade 
inkomsterna eller tilläggsanslag, ska anhållan föras till fullmäktige för beslut 
under budgetåret. Samma anvisningar gäller också uppföljningen av de 
beräknade inkomsterna och anslagen i investeringsdelen och åtgärder i 
anslutning till dem.  
 
Trots sträng hushållning har driftsekonomidelens bindande verksamhetsbidrag 
överskridits inom ett resultatområde och underskridits inom ett resultatområde: 
 
ÖVERSKRIDNINGAR / DRIFTSEKONOMIN 
 
MILJÖENHETEN 
 
Verksamhetsbidraget har överskridits med 7 035,07 euro 
 
Motivering: 
 
På intäktssidan har miljöenhetens försäljningsintäkter underskridit budgeten med 
cirka 3 800 euro. Det budgeterade beloppet baserar sig på en uppskattning av 
respektive års fakturor för miljötillstånd och andra tillstånd. Miljöenhetens 
utgifter har överskridits med cirka 3 160 euro. Överskridningen har orsakats av 
faktureringspraxisen hos Esboregionens miljö- och hälsoskydd (ESYT). ESYT 
fakturerar Grankulla för kostnader från allmän hälsoövervakning, 
hittedjursverksamhet samt veterinärvård och faktureringen har skett i två rater 
både i förskott och efterskott inklusive utjämning från föregående år och 
uppskattning för följande år. Den ovannämnda metoden har försvårat 
uppskattningen av miljöenhetens årliga anslagsreservering. Dessutom skickade 
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ESYT både utjämningsfakturan för år 2021 och båda fakturorna för år 2022 i juni 
2022, vilket gjorde att anslaget som reserverats för år 2022 överskreds.  
 
UNDERSKRIDNINGAR / DRIFTSEKONOMIN 
 
LOKALCENTRALEN 
 
Verksamhetsbidraget har underskridits med 800 706,48 euro 
 
Motivering: 
 
Lokalcentralens hyresintäkter har underskridits med cirka 500 000 euro. Tre olika 
faktorer har påverkat underskridningen. Den mest betydande underskridningen 
har orsakats av ett tekniskt budgeteringsfel där det i budgeten uppförts en 
felaktig och för stor uppskattning av intäkterna i två bostadsaktiebolag. I 
verkligheten har intäkterna för den här posten realiserats nästan i enlighet med 
den relevanta uppskattningen av intäkterna. Därutöver har vi i budgeten uppfört 
hyror för sådana fastigheter där uthyrningssituationen har ändrats sedan 
budgeten gjordes (Anemone/Ekkulla daghem, Heikelvägen 5 daghem 
(Folkhälsan), Heikelvägen 12 daghem, Ankkalammen päiväkoti) och i dessa 
fastigheter har inte intäkterna varit fullskaliga. Dessutom har staden enstaka 
lägenheter som varit outhyrda en längre tid. 
 
Budgeten för utgifterna inom driftsekonomin å sin sida överskreds när det gäller 
köp av material och varor eftersom energipriserna stigit kraftigt. Inom 
elanskaffningen lyckades vi ändå rätt bra med att skydda oss mot större 
kostnadsökningar genom förutseende prisfixering. På grund av de kraftigt ökade 
energikostnaderna och för att garantera att elektriciteten räcker till för hela 
samhället vidtog staden flera åtgärder i fastighetsbeståndet för att minska på 
energiförbrukningen. Som ett resultat av denna samverkan lyckades vi minska på 
elförbrukningen med cirka 10 procent och förbrukningen av fjärrvärme med cirka 
13 procent i hela fastighetsbeståndet under perioden september–december 
jämfört med motsvarande tidsperiod föregående år. Även nivån på bränslepriset 
var högt under år 2022 och anslagsreserveringen för denna post överskreds. En 
oförutsebar utgiftspost var boendekostnaderna för flyktingar från Ukraina. De här 
kostnaderna har staten delvis stått för. Hela samhällstekniska sektorn kunde ändå 
hålla sig till ramarna för driftsekonomin, budgeten till och med underskreds 
tydligt. Personalbrist var den mest betydande faktorn i det här och orsakades av 
utmaningar med att hitta kunnig personal samt befattningar som under året 
delvis eller helt var otillsatta. 
 

Stadsstyrelsen: 
 
Fullmäktige godkänner överskridningarna och underskridningarna av 
verksamhetsbidragen i driftsekonomidelen år 2022 enligt ovanstående 
redogörelse. 
 

Beslut: 
Beslutsförslaget godkändes. 



 
GRANKULLA STAD 
Stadsfullmäktige 

PROTOKOLL 3/2023 21 

 
Stadsfullmäktige § 18 20.03.2023 
 

Ändring av investeringsplanen för åren 2023–2027 i budgeten 2023 
  
STF 20.03.2023 § 18    
 
402/02.02.00.00/2022    

 
Mer information: 
stadsdirektör Christoffer Masar, tfn 050 411 0163 
ekonomidirektör Mikael Boström, tfn 050 377 1228 
redovisningsplanerare Pauliina Aurala, tfn 050 411 1428 
fornamn.efternamn@grankulla.fi 
 
Stadsfullmäktige godkände budgeten för år 2023 vid sitt sammanträde 
14.11.2022 § 62. 
 
De ändringar som nu läggs fram gäller endast investeringsplanen i budgeten 
2023. Ändringen gäller investeringsplanens husbyggnadsdel och objektet 
”Projektplanering för finskspråkigt lågstadium". Det här objektet har en reserv på 
400 000 euro för år 2023 i investeringsplanen i den godkända budgetboken. Den 
här reserven förblir oförändrad. Dessutom tillkommer en reserv på 1 000 000 
euro för planeringskostnader åren 2024–2026. För varje år separat och totalt 
3 000 000 euro. Dessutom består investeringen av byggkostnader på 
15 000 000 euro åren 2027 och 2028. Separat för båda åren. I investeringsplanen 
läggs till en reserv på 15 000 000 euro för år 2027 men ingen reserv görs för 
år 2028 eftersom investeringsplanen i budgeten 2023 endast sträcker sig till år 
2027. Reserven för år 2028 kommer att skrivas in i investeringsplanen för åren 
2024–2028, i budgeten 2024. 
 
Totalt innebär det här tillägg på 18 000 000 euro åren 2024–2027. De föreslagna 
ändringarna ökar alltså investeringsutgifterna under dessa år och 
investeringsplanens investeringsutgifter i budgeten 2023 totalt med 
18 000 000 euro. 
 
De här reserverna är inte bindande utan de kan ändras när planerna preciseras. 
Den här ändringen beskriver bättre Grankulla stads investeringsbehov de 
kommande åren och är därför bra att genomföra. 
 
Objektet får samtidigt ett nytt namn och ändrar från ”Projektplanering för 
finskspråkigt lågstadium” till projektet ”Finskspråkigt skolcentrum”. Namnet ger 
då mer omfattande möjligheter för genomförandet av projektet i enlighet med 
det slutgiltiga beslut som fattas i sinom tid. 
 
I den allmänna anvisningen (2016) från bokföringsnämndens kommunsektion 
finns anvisningar om hur en kommun och samkommun ska upprätta sin 
balansräkning. I enlighet med bokföringslagen får i bokslutet en överföring göras 
till investeringsreserver, driftsreserver och andra sådana skattemässiga reserver 
(Bokföringslagen 5:15 §). I kommunen är det en överföring till 
investeringsreserven som kommer på fråga. Överföringen får göras mot 
anskaffningsutgifter i balansräkningens bestående aktiva även om överföringen 
inte har sådana skattemässiga skäl som nämns i bokföringslagen. Med hjälp av 
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investeringsreserven kan kommunen förbereda sig på en investering som har stor 
betydelse för den kommunala ekonomin under de kommande åren genom att 
samla intäkter för den på förhand. En överföring till investeringsreserven kan 
endast göras med tanke på ett specifikt objekt i kommunens ekonomiplan och 
reserven kan inte utökas eller upplösas för att utjämna räkenskapsperiodens 
resultat utan att grunden till överföringarna är planerade investeringsprojekt och 
realiseringen av dem. 
 
En investeringsreserv ska upplösas för att stärka grundkapitalet och redovisas 
senast under den räkenskapsperiod då tillgången skaffas eller då de planenliga 
avskrivningarna av tillgången inleds. 
 
Då budgeten 2023 får tillägget med den ekonomiska tidsplanen för det 
Finskspråkiga skolcentret möjliggör det en investeringsreserv på 10 miljoner euro 
i bokslutet 2022 för projektet Finskspråkigt skolcentrum. 
 
Ändringarna i budgeten 2023 gäller endast investeringar åren 2024–2027. 
Ändringen påverkar förutom investeringsprogrammet även finansieringskalkylen 
för åren 2024–2027. Ändringarna gäller inte budgetåret 2023 eller 
driftsekonomin.  
 
De ändringar som nu föreslås är presenterade i bilagan. 
 

Stadsstyrelsen: 
 
Stadsstyrelsen beslutar att föreslå att fullmäktige i investeringsplanens 
husbyggnadsdel, i budgeten 2023 
 
1. ändrar projektet ”Projektplanering för finskspråkigt lågstadium” till 
”Finskspråkigt skolcentrum” och 
 
2. beslutar att lägga till en reserv på 1 000 000 euro för planeringskostnader för 
respektive år under perioden 2024–2026 och en reserv på 15 miljoner euro för 
byggkostnader i samma projekt år 2027. 
 

Beslut: 
Beslutsförslaget godkändes. 
 

Bilagor: 
Ändringar i budgeten 2023 
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Tillsättande av tjänsten som förvaltningsdirektör 
  
STF 20.03.2023 § 19    
 
720/01.01.01.01/2022    

 
Mer information: 
stadsdirektör Christoffer Masar, tfn 050 411 0163 
fornamn.efternamn@grankulla.fi 
 
Stadsstyrelsen beslutade 16.1.2023 § 8 att ledigförklara tjänsten som 
förvaltningsdirektör. 
 
Behörighetskraven för tjänsten är lämplig högre högskoleexamen, sådan 
erfarenhet som uppgiften förutsätter och i praktiken visad ledarförmåga samt 
goda muntliga och skriftliga kunskaper i finska och svenska. Utöver de formella 
behörighetskraven förutsätter uppgiften erfarenhet av krävande berednings- och 
verkställighetsuppgifter inom kommunalförvaltning eller annan offentlig 
förvaltning samt god organiserings-, samarbets- och interaktionsförmåga. 
Förtrogenhet med kommunal ekonomi, förändringsledarskap och 
beredskapsärenden ses som en merit. 
 
Tjänsten som förvaltningsdirektör har varit ledig att sökas 19.1–6.2.2023. 
Ansökan har publicerats i Helsingin Sanomat och Hufvudstadsbladet, på 
Kuntarekry, Oikotie, Arbets- och näringstjänsternas webbsida www.mol.fi; och 
stadens webbplats. 
 
Totalt 24 personer sökte tjänsten, varav en drog tillbaka sin ansökan inom 
ansökningstiden. En sammanfattning av de sökandena finns som 
bakgrundsmaterial (publiceras inte). Ansökningshandlingarna finns till påseende 
under sammanträdet. 
 
Utgående från en jämförelse som gjordes på basis av ansökningarna kallade 
stadsdirektören totalt åtta sökande till intervju. Dessa sökande ansågs utifrån 
ansökningshandlingarna uppfylla de formella behörighetskraven för tjänsten när 
det gäller utbildning och erfarenhet samt kunskaper i finska och svenska. 
Sökandena som kallades till intervju bedömdes dessutom utgående från annan 
erfarenhet som uppgiften förutsätter eller ses som en merit. Intervjuerna hölls 
13–21.2.2023. 
 
Sökandena som kallades till intervju har varierande erfarenhet av motsvarande 
uppgifter och ledarskap. Av sökandena som kallades till intervju hade ----------------
------------------------ på basis av en helhetsanalys de bästa förutsättningarna att 
sköta den lediganslagna tjänsten framgångsrikt. De här tre sökandena fick 
genomgå en lämplighetsbedömning (utlåtandena finns till påseende under 
sammanträdet). 
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Jämförelse av meriter 
 
Stadsstyrelsens presidium och stadsdirektören intervjuade sökandena ---------------
------------------------- 6–7.3. Utgående från jämförelsen av sökandenas meriter, 
intervjuerna och lämplighetsbedömningen kom intervjuarna fram till ett enhälligt 
beslut om vem av sökandena de ska föra fram som den mest kvalificerade för 
tjänsten som förvaltningsdirektör. 
 
Sökanden fyller de formella behörighetskraven och kunde i intervjun påvisa goda 
kunskaper i både finska och svenska. Dessutom kunde sökanden visa prov på 
egenskaper och interaktionsförmåga som lämpar sig för tjänsten. På basis av 
dessa kriterier och en helhetsanalys föreslår vi att JK, EM ----------- väljs till 
tjänsten som förvaltningsdirektör. ----- har en mångsidig utbildningsbakgrund, 
lång erfarenhet av motsvarande uppgifter och i allmänhet mångsidig erfarenhet 
av krävande kommunalt chefsarbete. ----- har även lång erfarenhet av kommunal 
ekonomi, och hon har visat övertygande prov på förändringsledarskap i krävande 
situationer. Dessutom har hon erfarenhet av till exempel att arbeta som 
processägare i flera krävande informationssystemprojekt. En noggrannare 
jämförelse av sökandenas meriter delas ut som bakgrundsmaterial (inte 
offentlig) till medlemmarna i stadsstyrelsen. 
 
Stadsfullmäktige väljer förvaltningsdirektör i enlighet med förvaltningsstadgan. 
 
Stadsstyrelsen beslutade vid sitt sammanträde 13.3.2023 att 
förvaltningsdirektören får ett rekryteringstillägg på 6 procent. 
 

Stadsstyrelsen: 
 
Fullmäktige beslutar 
 
- att välja juris kandidat och ekonomie magister ----------- till tjänsten som 
förvaltningsdirektör, 
 
- att den uppgiftsrelaterade lönen för tjänsten är 6 600 euro, 
 
- att en prövotid på sex månader tillämpas på anställningen,  
 
- att valet är villkorligt tills den som valts till tjänsten har visat upp en godtagbar 
utredning från stadens företagshälsovård över sitt hälsotillstånd och 
 
- att ge stadsdirektören fullmakt att avtala om när personen som väljs tar emot 
tjänsten och andra praktiska arrangemang. 
.......... 
 
Tf. förvaltningsdirektör --------------------------- lämnade sammanträdet för den tid 
som det här ärendet behandlades (partsjäv). Stadsdirektören förde protokoll 
under behandlingen av det här ärendet. 
 

Beslut: 
Beslutsförslaget godkändes. 
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Bakgrundsmaterial: 

PUBLICERAS INTE - Sammanfattning av sökandena 
INTE OFFENTLIG - Jämförelse av meriter 
 

Distribution: 
Sökandena 
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Fullmäktigemotioner 
  
STF 20.03.2023 § 20    
 
179/00.02.10.00/2023    

 
Ordföranden meddelade att ledamöterna hade lämnat tre motioner. 
 
1. I motionen som är undertecknad av ledamot Virva Wahlstedt med flera 

föreslås att Grankulla stad utreder möjligheten att ta hand om lönerna 
antingen självständigt genom att anställa fler personer till löneförvaltningen 
eller genom att starta ett samarbete med ett annat löneförvaltningsbolag.  I 
det här sammanhanget kan staden även undersöka samarbetsmöjligheterna 
med andra kommuner. 
 

2. I motionen som är undertecknad av ledamot Gunilla Löfstedt-Söderholm med 
flera föreslås att Grankulla stad ökar parkeringsplatserna vid hälsocentralen 
för patienter och besökare. Staden bör undersöka möjligheten att öka antalet 
parkeringsplatser för patienter på den angränsande tomten på Stationsvägen 
17. Staden kunde i samarbete med välfärdsområdet även undersöka 
möjligheten att flytta en del av parkeringsplatserna för personalen till tomten 
på Stationsvägen 17 för att frigöra parkeringsplatser för patienter intill 
hälsocentralen. 
 

3. I motionen som är undertecknad av Risto Palojoki med flera föreslås att 
staden låter bygga eller skaffar en kioskbyggnad med tak till Gallträsks strand 
för att möjliggöra försäljning av snacks och små mellanmål året om. Utlåning 
eller uthyrning av försäljningsståndet till föreningar, skolklasser och 
organisationer för ett nominellt pris möjliggör insamling av medel och skulle 
därmed vara ägnad för att öka gemenskapskänslan i enlighet med stadens 
anda. 

 
Fullmäktigemotionerna är som bilagor. 
  

Beslut: 
Fullmäktige beslutade att hänskjuta motionerna till stadsstyrelsen för beredning. 
 

Bilagor: 
Fullmäktigemotioner 
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Anvisning för sökande av ändring gäller paragraferna: § 11, § 14, § 15, § 20 
 
BESVÄRSFÖRBUD FÖR ETT BESLUT SOM GÄLLER BEREDNING ELLER VERKSTÄLLIGHET 
 
Ändring får inte sökas i detta beslut, eftersom beslutet endast gäller beredning. 
 
Bestämmelser som tillämpas: Kommunallagen (410/2015) 136 § 
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Anvisning för sökande av ändring gäller paragraferna: § 12, § 13, § 16, § 17, § 18, § 19 
 
BESVÄRSANVISNING 
 
Kommunalbesvär över fullmäktigebeslut 
 
Kommunalbesvär får anföras av den som beslutet avser eller vars rätt, skyldighet eller fördel direkt 
påverkas av beslutet (part), och kommunmedlemmar. Besvär får anföras på den grunden att 1) beslutet har 
tillkommit i felaktig ordning, 2) den myndighet som fattat beslutet har överskridit sina befogenheter eller 3) 
beslutet annars strider mot lag. Besvär kan inte anföras på den grunden att beslutet strider mot 
privaträttsliga bestämmelser. Ändringssökanden ska lägga fram besvärsgrunderna för besvärsmyndigheten 
innan besvärstiden går ut. 
 
Besvärsmyndighet 
Myndighet hos vilken besvär anförs och kontaktuppgifter: 
 
Helsingfors förvaltningsdomstol E-post:  helsinki.hao@oikeus.fi 
Registratorskontoret  Tfn:  029 56 42000 
Sörnäsgatan 1  Fax:  029 56 42079 
00580 HELSINGFORS  Registraturens öppettid: kl. 8.00–16.15 
 
OBS! Ny adress från och med 29.5.2023 Banbyggarvägen 5, 00520 HELSINGFORS 
 
Besvär kan anföras även via förvaltnings- och specialdomstolarnas e-tjänst på adressen 
https://asiointi2.oikeus.fi/hallintotuomioistuimet. 
 
Tiden för kommunalbesvär och när den börjar 
Kommunalbesvär ska anföras inom 30 dagar från delfåendet av beslutet och lämnas in till 
besvärsmyndighetens registratorskontor senast under besvärstidens sista dag innan registratorskontoret 
stänger. 
 
En kommunmedlem anses ha fått del av ett beslut sju dagar efter det att protokollet fanns tillgängligt i det 
allmänna datanätet. En part anses ha fått del av beslutet sju dagar efter att brevet avsändes, om inte något 
annat visas, eller vid den tidpunkt som framgår av mottagningsbeviset eller som har antecknats i ett särskilt 
intyg om delfående av beslut. Ett ärende anses dock ha kommit till en myndighets kännedom den dag 
brevet anlände. Vid vanlig elektronisk delgivning anses parten ha fått del av beslutet den tredje dagen efter 
att meddelandet avsändes, om inte något annat visas. 
 
Dagen för delfåendet räknas inte med i besvärstiden. Om den sista dagen för att anföra besvär infaller på 
en helgdag, självständighetsdagen, första maj, julafton, midsommarafton eller en helgfri lördag, får besvär 
anföras den första vardagen därefter. 
 
Kommunalbesvärens innehåll 
I besvären ska följande anges: 
1) det beslut i vilket ändring söks (det överklagade beslutet), 
2) till vilka delar ändring söks i beslutet och vilka ändringar som yrkas (yrkandena), 
3) grunderna för yrkandena, 
4) vad besvärsrätten grundar sig på om det överklagade beslutet inte avser ändringssökanden själv. 
 
I besvären ska dessutom ändringssökandens namn och kontaktuppgifter uppges. Om talan förs av 
ändringssökandens lagliga företrädare eller ombud, ska också dennes kontaktuppgifter uppges. Medan 

https://asiointi2.oikeus.fi/hallintotuomioistuimet
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besvären är anhängiga ska förvaltningsdomstolen utan dröjsmål underrättas om ändringar i 
kontaktuppgifterna. 
 
Besvären ska också innehålla uppgift om postadress och eventuell annan adress (t.ex. e-postadress) till 
vilken handlingar som hänför sig till rättegången kan sändas (processadress). Om flera personer anför 
besvär tillsammans, kan det i besvären anges att en av dem är kontaktperson. Om ingen kontaktperson har 
angetts är den person som nämns först i besvärsskriften kontaktperson. 
 
Ombudet ska vid behov visa fullmakt (lag om rättegång i förvaltningsärenden 32 §). 
 
Bilagor till besvären 
Till besvären ska följande fogas: 
1) det överklagade beslutet med besvärsanvisning, 
2) utredning om när ändringssökanden har fått del av beslutet, eller annan utredning om när besvärstiden 

börjat löpa, 
3) de handlingar som ändringssökanden åberopar som stöd för sina yrkanden, om dessa inte redan tidigare 

har lämnats till myndigheten. 
 
Rättegångsavgift 
Enligt lagen om domstolsavgifter (1455/2015) kan förvaltningsdomstolen ta ut en rättegångsavgift för 
behandlingen av ett ärende som gäller ändringssökande. Avgiften är 270 euro från och med 1.1.2022 
(förordning 1122/2021).


